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Dia: 17.01.14 
Hora: 21 h 
Curs 13-14 
Assistents: 11 
 
Ordre del dia: 

A. Loteria Nadal  

B. Informacions per comissions 

C. Torn obert de paraula 

D. Data propera reunió 

E. Acords 

 
 

A. Loteria Nadal 

 

Tot i una primera impressió que feia suposar una davallada força important de 
les vendes d’enguany, els ingressos seran superiors als habituals degut a que 
el número està premiat amb el reintegrament i es preveu que molta gent no 
vagi a cobrar la quantitat. No es pot facilitar més informació donat que no hi 
ha cap representant de la comissió de loteria. Cal donar una especial 
importància al relleu d’aquesta comissió doncs les persones que s’han fet 
càrrec aquest any no seguiran el proper, i és molt important que siguem 
conscients del que representa aquesta font d’ingressos. 
 

B. Informacions de les comissions 
 

Comissió extraescolars (David Gràcia) 

La comissió, Diver’s i altres responsables d’activitats extraescolars estan 
treballant per oferir una jornada de portes obertes on tothom podrà apuntar-
s’hi per participar a la darrera ½ hora de l’activitat triada, poden assistir tant 
pares com infants per provar. Es vol captar més usuaris, doncs algunes 
activitats perillen per la manca de quòrum. 
 
Hi ha un oferiment d’una nova activitat, el ioga, adreçada als més petits i amb 
assistència compartida amb pares/mares. Es valora si es pot oferir també com 
a activitat de l’Escola de mares i pares. 
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Comissió serveis i espai migdia (Míriam Nicodemus) 

Proposta per recuperar les activitats dirigides algun dia a la setmana per cobrir 
l’estona de lleure ara que tornem a tenir 2 hores i mitja. Es comentarà amb la 
Roser per veure com es pot plantejar. 

 

C. Torn obert de paraula 

 
Informacions Consell Escolar (Míriam Nicodemus) 
 

Es segueix treballant amb els representant tant de direcció com del claustre 
dins del Consell per trobar una opció de consens que permeti assegurar la 
continuïtat de les colònies a l’escola. Des del claustre proposen fer colònies 
només a final de cicle (P-5, 2n,4rt i 6è) i des de la representació dels pares i 
mares que es facin tots els cursos però agrupant per cicles la sortida per tal 
que si falla algun tutor/a, encara en quedin tres que poden acompanyar el 
grup ajudats per mestres i monitors acompanyants. 
 
Matrícula (Míriam Nicodemus) 
 
L’equip directiu ens ha traslladat la seva preocupació per la baixa matrícula 
que es preveu a la zona escolar que ens pertoca degut, sobretot, a la caiguda 
de la natalitat. Només es preveuen 70 noves matriculacions a P-3 i per això cal 
fer un treball intensiu de difusió de l’escola. Una proposta és fer un tríptic 
conjunt escola/AMPA que faci més atractiva l’oferta de l’escola i ajudi a fer-ne 
una millor difusió de cara a l’assistència a les portes obertes. També es 
proposa fer-les arribar a les escoles bressol del barri, s’ofereix per fer-ho la 
Montse Paradeda. 
 
Reconeixement de la feina del professorat 
  
Arran de les retallades que s’estan produint en ensenyament, sorgeix la 
inquietud entre els assistents de fer arribar el nostre reconeixement com a 
mares i pares de l’escola a la tasca que els professionals docents estan 
desenvolupant més enllà dels entrebancs amb què es troben. Es proposa 
treballar sobre aquesta idea un grup de persones i poder extreure’n alguna 
acció concreta. 
 
Esther Mariné (representant classes de 6è) 
 
Els pares i mares de 6è demanen poder posar una taula per vendre berenars 
els darrers divendres de mes, a partir de febrer i fins a maig, amb l’objectiu 
d’obtenir uns ingressos extres per l’organització de la festa de comiat de la 
promoció d’enguany. S’aprova. 
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D. Data propera reunió 
 
La propera reunió seguint el calendari pactat, serà el primer dijous de febrer, o 
sigui el 6 de febrer. 
 

E. Acords 

 Estudiar amb la responsable dels monitors l’opció de recuperar les 
activitats lúdiques de l’espai migdia. 

 S’acorda aprofitar el Racó de l’AMPA que la revista La torrentera 
ens ofereix per presentar la nova Junta a totes les famílies, així 
com el calendari de reunions previstes fins a final de curs i els 
objectius establerts pel mateix. 

  

Vist i plau 

La secretari a      La presidenta 

 

 

Laia Soler       Miriam Nicodemus 
 

 
 


